

**Minimum transaction amount of S\$200 for all INR and PHP outgoing Telegraphic Transfers  
(Individuals and Corporates)**

With effect from 1 November 2017, all outgoing Telegraphic Transfers transacted in Indian Rupees and Philippine Pesos will be subjected to a minimum transaction amount equivalent to SGD200. Transactions below the stipulated minimum transaction amount will not be effected.

For more information, please approach any UOB branch staff, or call the UOB Customer Service Hotline:

For Individuals: 1800 222 2121 (24 Hours, Toll free)

For Corporates: 1800 226 6121 (9am to 6pm, Toll free)

To find out more about TT, please refer to [www.uobgroup.com/TTinfo](http://www.uobgroup.com/TTinfo).

**电汇汇出印度卢比和菲律宾比索的最低交易限额为200 新元（个人及机构）**

自2017年11月1日起生效，所有电汇汇出印度卢比和菲律宾比索的交易，最低交易额为200新元等值。低于规定的最低交易额将不能进行交易。

如需了解详情，请向我们的任何分行职员查询，或拨打大华银行客户服务热线：

个人客户：1800 222 2121 (24 小时，免付费)

机构客户：1800 226 6121 (上午9时至傍晚6时，免付费)

关于电汇服务，请上网 [www.uobgroup.com/TTinfo](http://www.uobgroup.com/TTinfo) 查询。